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  - Nemoćni smo pred prirodom, mislim da nebi bolje prošli ni da smo 10 dana ranije znali šta će
nas snaći. Dobro je da nema više ljudskih žrtava a svu ostalu štetu ćemo nekako popraviti...
Učestvovao sam  u akciji punjenja džakova peskom i video sam volju u licima ljudi da pomognu.
Ne vredi da tražimo krivce i šta bi se desilo i da li je moglo da se desi. Imamo problem koji treba
odmah da se rešava, treba da nastavimo da pomažemo unesrećenima.  
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